
Zápisnica č. : 05-07-2020
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 21.07.2020
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 9.00 hod.
Ukončenie : 10.15 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 100 %
Prizvaní :  Viktória Okáliková – dozorná rada

     Ing. Vladimír Adamčík – dozorná rada
     Oľga Hánová – dozorná rada
     Ing. Štefan Čajka - OLH
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
      

Overovatelia zápisnice :  Ing. Anton Murgaš
     Ján Subulý

Hlasovanie :
za : 6 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Práce v lese
2.Práce na cintoríne
3.Oprava cesty do ATC
4.Žiadosť od ECAV
5.Riadne zhromaždenie
6.Stretnutie s p. Štricom

Závery rokovania k     bodom programu 
k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Ťažba nepribudla a odbyt tiež nie, bol podmáčaný terén
 Lesnícka komisia by sa mohla stretnúť v piatok na obhliadku dreva
 Pokračujeme vo vyžínaní a pletí
 Zmena PSL schválená OÚ Žilina

Ing. Hollý informoval
 Boli sme podpísať žiadosť na NATURU 2000 za rok 2019
 Za Blchovú lúku boli finančné prostriedky vyplatené

k bodu 2 Práce na cintoríne
Ing. Hollý informoval o uskutočnených prácach na cintoríne

 Čakáme na povolenie zo životného prostredia na odstránenie eternitu zo strechy

k bodu 3 Oprava cesty do ATC
Ing. Hollý informoval o oprave cesty do ATC

 Urobili sa 3 odrážky do cesty na stiahnutie dažďovej vody

k bodu 4 Žiadosť od ECAV
Ing. Hollý informoval o žiadosti od ECAV Liptovský Trnovec
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Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci  schvaľuje
žiadosť cirkevného zboru ECAV v Liptovskom Trnovci  vo výške 1000 € na opravu veže
kostola. 
Hlasovanie :
za : 6 proti : 0 zdržal sa : 0

k bodu 5 Riadne zhromaždenie
Ing. Hollý informoval o plánovanom priebehu zhromaždenia

 O komisiách
 O kandidátoch do výboru
 O voľbách

k bodu 6 Stretnutie s p. Štricom
Ing. Hollý informoval

 Dohodli sme sa na nájme 5,00 EUR za m² za podmienky, že si nebudeme uplatňovať
nájom 3 roky späť

 Jedná sa o cca 121 m²

Overovatelia :  Ing. Anton Murgaš
                         Ján Subulý

Zapísal :  Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková           

                                                                                                              –––––––––––––––
               Ing. Ľubomír Hollý
                     predseda PS 
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